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ČESKO: Předseda vlády Petr Fiala se pousmál a sdělil národu, že litr benzínu za 35,- Kč by byla
hezká cena, ale není reálná. A my se tedy ptáme, jak je možné, že stojí 50 korun, když cena ropy na
světových trzích klesnula na úroveň, kdy stál 33 korun, a to ještě plný sajrajtu zvaného příměsi
biosložek? Kde se vzal tedy ten nárůst, který tu nyní je a jak je možné, že zdražování je tak rychlé a
zlevňování trvá mnohem déle, a ještě je minimální? Kdyby vláda chtěla být vůči občanům České
republiky vstřícná, nedovolila by tak razantní zdražování pohonných hmot (minimálně o 26%), jaké
nebylo nikde na světě a v Evropě už vůbec ne. Fiala & spol. opět hází vše na Putina, což připomíná
předešlou rétoriku bývalé opozice nyní již vládnoucí, když za vše mohl Babiš. Pouze vyměnili jméno
jimi vybraného škůdce a jedou dál. Jen nyní to stojí daňové poplatníky mnohem více, než když si
Babišovy firmy rozebíraly státní zakázky a dotace. Mysleli jsme si, že nic horšího přijít nemůže a
ejhle, jak jsme se mýlili.

  Pětikoalice soustavně lže, mlží a manipuluje. Včera jsme Vám položili otázku, kdo z vás by poslal
své děti do boje proti Rusku. Možná žijeme v nějaké bublině, ale nepřišla ani jedna odpověď, která by
znamenala nástup na vojnu s radostí znamenající souhlas s vládní agresivní politikou. Jistě existují
lidé, kteří již dříve dobrovolně vstoupili do aktivních záloh a jsou povinni poslouchat příkazy velení
naší armády. Určitě se najdou další, kteří by v případu vyhlášení branného práva uposlechnuli a
hlásili se na nebližší vojenské správě či na příslušném stanovišti. Ovšem dle reakcí našich čtenářů by
to nikdo z normálně uvažujících lidí neudělal a někteří už mají dokonce připravenou ústupovou cestu
pro sebe či svou rodinu. Sebevražedná agresivita ražená ideologicky pomatenou vládou a straníky
partají zastoupených v ní nám bude přinášet hořké ovoce po dlouhé období následující po vyřešení
ukrajinské krize. Přestože se Spojené státy vyhýbají konfliktu s Ruskem a NATO veřejně prohlašuje,
že se do sporu nebude míchat, naši řiťolezci posílají na bojiště nadále zbraně a upřednostňují
Ukrajince všude, kam oko pohlédne. Stojí to dost peněz a platíme to právě a jen my. Nejen v cenách
pohonných hmot.

 

 

Zajímavým úkazem je postupné mizení ukrajinských vlaječek z profilů na sociálních sítích.
Napomáhá tomu chování řady Ukrajinců, kteří místo vděčnosti za pomoc vyjadřují nespokojenost
s její úrovní. Někteří požadují až luxus a nadstandardní podmínky, jiní ohrnují nos nad výsledky
humanitárních sbírek a mají tak daleko k pocitu radosti běženců, kterým sousední státy zvedly
stavidla a vpustily je do své válkou nezasažené země. V bankách jsou fronty, kdy již nikoliv 2500,- Kč,
ale dvojnásobek dostávají tito lidé za založení účtu (ČSOB). K tomu podpora od státu, v kontrastu s
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tím poté plné obchody a drahé kavárny, kde slyšíte ukrajinštinu a ruštinu, kterými ,,uprchlíci“ hovoří.
Čechům strádajícím díky vysokým cenám a daním tak dochází trpělivost, zvláště když řada z nich
přichází například o pronajaté byty, protože do nich majitelé za státní bakšiš ubytovávají nově
příchozí.

A to je tu další lahůdka, kterou je naprostá ignorace pořadníků občanů čekajících několik let na
obecní bydlení a dání přednosti údajným potřebným před válkou. Náš stát se chová ke svým
občanům jako k póvlu a je už třeba těm úředníkům na vládě ukázat, že se jich nejen nebojíme, ale že
by se měli začít bát oni. Jen demonstrovat nestačí, řečí bylo dost a ani jedno z toho politici vážně
neberou. Jestliže se sešlo 80 000 lidí na podporu Ukrajiny, proč se nesejde půl milionu proti
rozkrádání státního majetku, omezování svobody a podněcování nenávisti vůči jinému státu,
případně proti chování médií. Ostatně právě tam by měl mířit skutečný útok, protože média určují
chování občanů, ovlivňují ho a přináší maximum lží, zvráceností a manipulací. Jde o hnízda zla.

Ve světě dochází k dalšímu úkazu svědčícímu o absolutní ztrátě právnosti současné doby. Ve spojení
s Ukrajinou jsou zabavovány majetky Rusů třeba i dlouhodobě žijících mimo rodnou zemi. Jde o
luxusní lodě, letadla, nemovitosti, bankovní účty, firmy, ale i o fotbalový klub, akcie či jiné druhy
majetku, to vše v řádech stovek miliard euro či dolarů. Tato krádež za bílého dne nezůstane bez
odezvy, Rusové na oplátku znárodní vše, co v Rusku zůstane, nicméně může dojít ke značnému
nepoměru. Samozřejmě se bude se zabaveným majetkem kšeftovat, tedy pokud se rychle nevrátí
nepoškozený zpět majitelům. A představa, že si koupíte loď ruského oligarchy a vyjedete s ní na
moře, vzápětí do Vás něco drcne a pramice původně za 12 mld. korun půjde ke dnu, její cenu při
možném prodeji novému majiteli asi nezvedne. Krást se nemá, to je jisté, navíc na hrubý pytel přijde
hrubá záplata. Jestliže britská vláda ukradne Abramovičovi FC Chelsea, jistě si nemůže myslet, že
tento majitel nad tím jen mávne rukou. A stejně tak i všichni oligarchové, jejichž přátelství
s Vladimírem Putinem jistě nějaké zpětné vazbě pomůže. Bude zajímavé sledovat, jak to dopadne, lze
však předpokládat, že vše zamýšlené proti Rusku bude mít vlastnost správně vrženého bumerangu.

Rusko s Ukrajinou brzy podepíší smlouvu o ukončení sporu a ,,shodnou“ se na kompromisu. Cíle
vytčené Putinem budou dosaženy (likvidace snahy rozšířit NATO, EU, biologických laboratoří,
osamostatnění některých území, denacizace a potrestání vůdců oddílů terorizujících obyvatelstvo
s ruskou národností). Teprve poté bude čas si vše vyřídit mezi Ruskem, jeho spojenci a naivním
zbytkem světa. Nechceme předjímat, kdo zvítězí, ale už nyní víme, kdo prohrál. Jsme to my, tedy
prostí Češi a Slováci, jak se dá říct, ukázkoví idioti. Ptáte li se, proč nás takto nazýváme, tedy proto,
že jsme si zvolili do vedení tak politicky a ekonomicky neschopné lidi a liberální zaprodance, jakými
jsou členové obou vlád. S tím si můžeme poradit, vezmeme li si příklad z Rumunů. V Rumunsku se
zbavili dvou premiérů a mnoha poslanců, kteří jsou vyšetřováni, vyčistili policejní sbor a poradili si
s mafií v talárech. Stačilo k tomu pár měsíců spojení se lidí, musí se méně hovořit a něco více pro
změnu udělat. Je na čase, budeme li aktivní, dokážeme to také. Kdy se toho někdo z nás chopí? A
nezůstane opět jen doma u televizí? Protože bez podpory to nedokážou ani ti nejschopnější.

 

AUTOR: Jindřich Kulhavý

ZDROJ

https://www.inadhled.live/zajimavosti/tak-jak-to-bude-s-temi-cenami-a-s-nasi-budoucnosti-/

